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Z Á P I S N I C A 

 

z ustanovujúceho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice – Juh  konaného dňa 28.11.2022 v zasadačke Miestneho 

úradu MČ Košice – Juh na Smetanovej ul. č. 4, Košice  

so začiatkom o 14.00 hod. 

 

K bodu 1 : Otvorenie zasadnutia 

______________________________________________________________________________ 

p. Hlinka, starosta MČ – „Vážené dámy, vážení páni, ctení hostia, otváram prvé ustanovujúce 

zasadnutie Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice - Juh, ktoré bolo podľa ustanovenia 

§ 12 ods. 1 § a 13 ods. 4 písm. a) zákona č. 369 z roku 1990 Zb. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov a podľa § 15 ods. 2 písm. a) zákona číslo 401/ 1990 Zbierky o meste Košice 

v znení neskorších predpisov zvolané v zákonom stanovenej lehote, všetkých Vás na tomto 

zasadnutí srdečne vítam. Vítam aj p. Ing Miloša Surového, predsedu miestnej volebnej komisie 

Mestskej časti Košice - Juh, ktorý na dnešnom zasadnutí prednesie informáciu o výsledku volieb.“  

K bodu 2 : Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

______________________________________________________________________________ 

p. Hlinka, starosta MČ – „Najprv by sme pristúpili k procedúre a to určenie zapisovateľa a  

overovateľov zápisnice. Za zapisovateľku z dnešného rokovania určujem zamestnankyňu Mestskej 

časti Košice-Juh pani Mgr. Marcelu Zeleňákovú za overovateľov zápisnice z dnešného rokovania 

určujem poslancov Ericha Blanára a Adama Očkajáka.“ 

K bodu 3 : Informácia miestnej volebnej komisie o výsledkoch volieb starostu MČ Košice – 

Juh a volieb poslancov Miestneho zastupiteľstva MČ Košice - Juh konaných dňa 10.11.2018 

______________________________________________________________________________ 

p. Surový, predseda MVK – „Vážené dámy, vážení páni, dovoľte, aby som dovoľte, aby som Vás 

v mene Miestnej volebnej komisie Košice – Juh stručne oboznámil s priebehom a výsledkami 

volieb do orgánov samosprávy v Mestskej časti Košice – Juh, ktoré sa konali 29. októbra 2022. 

Príprava a uskutočnenie volieb do orgánov samosprávy obcí sa riadila ustanoveniami zákona číslo 

180/2014 Zbierky zákonov o podmienkach výkonu volebného práva. Miestne zastupiteľstvo 

mestskej časti Košice - Juh uznesením číslo 201 na svojom 21. rokovaní dňa 14. júna 2022 určilo 

do Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh na volebné obdobie 2022-2026 počet 13 poslancov 

v štyroch volebných obvodoch, tak, aby počet zvolených poslancov bol primeraný k počtu 

obyvateľov v príslušnom volebnom obvode. V zozname voličov v našej mestskej časti bolo v čase 

volieb zapísaných 18 604 voličov. Volieb v mestskej časti sa zúčastnilo 5 487 voličov, čo je  29,49  

% oprávnených voličov. Významnú úlohu vo voľbách zohrávala miestna volebná komisia, ktorá 

pracovala v zložení päť členov, delegovaných dvoma politickými stranami, jednou koalíciou 

politických strán a dvaja členovia boli domenovaní starostom MČ. Za zapisovateľku komisie 



Zápisnica z ustanovujúceho zasadnutia MZ MČ Košice – Juh, konaného dňa 28.11.2022  Strana 2 z 25 
 
 

vymenoval starosta zamestnankyňu miestneho úradu  Marcelu Zeleňákovú. Predsedom miestnej 

volebnej komisie sa stal na základe žrebovania pán Miloš Surový. Do termínu 30. augusta 2022 

bolo potrebné doručiť zapisovateľke miestnej volebnej komisie kandidátne listiny na funkcie 

poslancov miestneho zastupiteľstva a starostu mestskej časti. Miestna volebná komisia preskúmala 

na svojom prvom zasadnutí dňa 5. septembra 2022 doručené kandidátne listiny jednotlivých 

politických strán,  koalície a nezávislých kandidátov na funkcie starostu a poslancov podľa 

podmienok vyžadovaných zákonom, a rozhodovala o registrácii kandidátov. Miestna volebná 

komisia ďalej zabezpečila zverejnenie zaregistrovaných kandidátov na úradnej tabuli mestskej 

časti, webovom sídle a ďalej zabezpečila vyhotovenie, kontrolu a tlač hlasovacích lístkov 

prostredníctvom okresného úradu. V deň konania volieb komisia dohliadala na priebeh volieb 

vo volebných v okrskoch. Po skončení sčítania hlasov v dvadsiatich okrskoch v našej mestskej 

časti sa elektronicky doručili jednotlivé zápisnice miestnej volebnej komisii, ktorá cez integrovaný 

volebný informačný systém vyhotovila zápisnice za jednotlivé volebné obvody a nakoniec 

výslednú zápisnicu o výsledkoch volieb v celej mestskej časti. Zápisnicu skontrolovala  Okresná 

volebná komisia Košice, v spolupráci so Štatistickým úradom Slovenskej republiky a výsledky 

volieb v mestskej časti potvrdila. Dovoľte, aby som uviedol niekoľko základných čísiel: Miestna 

volebná komisia zaregistrovala 33 kandidátov na funkciu poslanca miestneho zastupiteľstva, z toho 

bolo  12 nezávislých kandidátov a 21 kandidátov bolo navrhnutých politickými stranami 

a koalíciou politických strán. Na funkciu starostu boli zaregistrovaní všetci piati kandidáti, ktorí 

podali v stanovenom termíne kandidátne listiny a splnili zákonné podmienky, a to:  

1. Patrik Géci, za Hlas - sociálna demokracia 

2. Vladimír Kozák za Smer - sociálna demokracia, Slovenská národná strana, Život - národná 

strana, Strana moderného Slovenska (sms), Národná koalícia / nezávislí kandidáti 

 

3. Peter Múdry za Kresťanskodemokratické hnutie, Sloboda a solidarita, Sme rodina, 

Szövetség - Magyarok. Nemzetiségek. Regiók. | Aliancia - Maďari. národnosti. regióny, 

Nova, Dobrá voľba a umiernení, Za ľudí 

 

4. Anna Súkeníková ako nezávislá kandidátka 

5. Andrea Tragalová ako nezávislá kandidátka 

 

Počas volieb sa hlasovalo v 20 volebných okrskoch. Samotné voľby 29. októbra 2022 mali v našej 

mestskej časti plynulý priebeh. Výsledky volieb na Juhu boli uverejnené ihneď po ich potvrdení 

obvodnou volebnou komisiou  na internetovej stránke mestskej časti, ako aj na úradnej tabuli 

miestneho úradu. Za starostku mestskej časti bola zvolená pani Anna Súkeníková s počtom 1571 

platných hlasov, čo je 30,87 % všetkých platných hlasov odovzdaných kandidátom na starostu. 

Na druhom mieste skončil kandidát Patrik Géci s počtom 1224 platných hlasov. Do Miestneho 

zastupiteľstva MČ Košice – Juh bolo zvolených 13 poslancov, z toho desiati nezávislí kandidáti, 

dvaja za koalíciu politických  strán a hnutí,  jeden kandidát za stranu Progresívne Slovensko. 
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Uvádzam zoznam zvolených kandidátov na nasledujúce štvorročné volebné obdobie, podľa 

volebných obvodov a v ich rámci v poradí podľa počtu získaných platných hlasov: 

Volebný obvod č. 1 – zo 16 kandidátov sa volilo  5 poslancov:   

Anna Súkeníková, nezávislý kandidát  - 855 hlasov, 

Erich Blanár, nezávislý kandidát  – 732 hlasov,  

Jana Lévyová, nezávislý kandidát  - 525 hlasov, 

Silvia Mackaničová, nezávislý kandidát  - 492, 

Ladislav Breicha, nezávislý kandidát  – 487 hlasov. 

Pani Súkeníková sa písomne vzdala poslaneckého mandátu ku dňu 21.11.2022 z dôvodu, že 

v komunálnych voľbách bola zvolená za starostku mestskej časti. V poradí ďalším zvoleným 

poslancom bol Peter Múdry, za predtým uvedenú koalíciu polit. strán s počtom hlasom – 465. 

 Volebný obvod č. 2 – zo šiestich kandidátov sa volili traja poslanci:                                                                  

 Viliam Knap, nezávislý kandidát  – 640 hlasov, 

 Juraj Tobák , nezávislý kandidát   - 523 hlasov, 

Adam Očkaják, nezávislý kandidát  - 388 hlasov,  

 

Volebný obvod č.3 – zo šiestich kandidátov sa volili traja poslanci: 

Soňa Ivančová, nezávislý kandidát  – 615 hlasov, 

Radovan Sušila, nezávislý kandidát -  592 hlasov,  

Pavol Hlinka za Progresívne Slovensko  -  489 hlasov,  

 

Volebný obvod č.4 – z piatich kandidátov sa volili dvaja poslanci: 

Jozef Bernát, nezávislý kandidát  – 510 hlasov,  

a Roman Nagy za koalíciu  – 320 platných hlasov. 

Dovoľte, aby som v zastúpení členov miestnej volebnej komisie zablahoželal novozvolenej  pani 

starostke  k zvoleniu za starostku mestskej časti a súčasne zablahoželal všetkým zvoleným 

poslancom. Prajem im mnoho trpezlivosti a úspechov v ich poslaneckej práci v prospech 

obyvateľov mestskej časti.“ 

moderátorka – „Ďakujem predsedovi miestnej volebnej komisie Ing. Milošovi Surovému za 

podrobné informácie o výsledku volieb do orgánov samosprávy v Mestskej časti Košice-Juh. 

Výsledky komunálnych volieb 2022 sú jasné teda a nespochybniteľné, čoskoro sa začne písať 

nová kapitola Mestskej časti Košice-Juh pod vedením novozvolenej pani starostky Ing. Anny 

Súkeníkovej, ktorej srdečne blahoželáme k zvoleniu, ale predtým spoločne uzavrime kapitolu 

súčasnú, ktorá bola vskutku dlhá, fakty hovoria, že najdlhšia. Voľby 2022 ukončili činnosť 

najdlhšie pôsobiaceho starostu v Košiciach doktora Jaroslava Hlinku, ktorý v službách občanom 

pôsobil takmer 32 rokov. Do funkcie nastúpil 1. januára 1991 po tom, čo v novembri 1990 uspel 

historicky v prvých  komunálnych voľbách. Následne získal osemkrát za sebou dôveru voličov.  

moderátorka - pán starosta, môžete ostať pri obradnom stole, pretože radi by sme tú históriu 
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trošku zhrnuli za obdobie vášho pôsobenia sa podarilo Vám spoločne s vaším tímom zrealizovať 

veľké množstvo projektov z tých najvýznamnejších je to určite výstava športovo zábavného 

areálu na Alejovej ulici, vybudovanie Spoločensko relaxačného centra na ulici Milosrdenstva, 

vybudovanie oddychovej zóny, veľa moderných detských a športových ihrísk a je toho naozaj 

veľa ďalšieho, čo sa vám za obdobie viac ako 30 rokov podarilo. Nuž to, že ste vo funkcii vydržali 

tak dlho je vašou nespochybniteľnou a je jednoznačnou vizitkou a krásnym vysvedčením. Za celú 

dobu vášho pôsobenia ste mali blízko k občanom prostredníctvom množstva kultúrnych a 

spoločenských podujatí ste sa s nimi stretávali, rozprávali, riešili príjemné i menej príjemné 

záležitosti osobné i pracovné. A myslím, že preto vás občania mali a majú radi, lebo ste im 

načúvali. Boli a ste výnimočný a za to vám patrí obrovské poďakovanie. Želám vám pevné 

zdravie, veľa osobných úspechov, veľa slnečných a radostných chvíľ v kruhu vašej rodiny, 

priateľov a blízkych. Pán starosta ešte bude mať priestor na príhovor, zatiaľ si myslím, že sa 

môžete posadiť, pretože dnes sa lúčite so  službou verejnosti a rozlúčiť sa s vami prišli osobne aj 

predstavitelia mesta, rôznych inštitúcií riaditelia podnikov riaditelia škôl materských škôl. 

Priatelia, dámy a páni a ja v tejto chvíli slovo odovzdávam všetkým, ktorí sú nahlásení a sú v 

poradí. Srdečne medzi nami ako 1. vítam primátora mesta Košice Jaroslava Poláčeka.“ 

Jaroslav Poláček, primátor mesta Košice – „Sú to naozaj veľmi príjemné chvíle, kedy človek 

sa môže postaviť pred Vás všetkých, nemám žiaden stres a predpokladám, že pán starosta mal 

tých stresov mnoho určite to bol ten deň, kedy mu to srdce trošku tĺklo rýchlejšie, lebo je to 

neštandardný deň. Dovoľte mi, aby som vás privítal, poďakoval sa, že môžem vystúpiť vážený 

pán starosta, verím, že Vás ešte môžem dnes takto oslovovať a verím, že pre mnohých z nás to 

oslovenie ostane vždycky familiárne a budeme Vás volať pán starosta.  Pán starosta, pani 

starostka, miestni poslanci, mestskí poslanci hostia dovoľte, aby som vás aj v mene mojom 

privítal, nie je štandardné, aby primátor sa na mestských zastupiteľstvách prihováral verejnosti a 

ani neviem, či to história píše, ale sú chvíle, kedy treba prísť a naozaj si vychutnať potlesk, 

pomôcť tomu potlesku a dať tomu trošku noblesu. Naozaj 32 rokov, ja nechcem vyratúvať, lebo 

určite by bolo čo, ale toľké roky je naozaj to, čo nám napovedá, že pán starosta robili ste to skvele 

a dobre. Čiže vždy ste našli riešenie a teda vám chcem vyjadriť nielen obdiv, ale určite aj 

poznanie, že je od Vás sa čo učiť. Chcem sa Vám v mene mesta Košice, v mene všetkých 

bývalých primátorov poďakovať, poďakovať, že ste tu boli, že ste riešili, pomáhali, hľadali slová. 

Len vy viete, nikto iný,  čo všetko ste urobili, pretože mnohé veci nebudú napísaného o mnohých 

veciach sa nevie a tie si jednoducho budete nosiť so sebou a verím, že vždy s dobrým pocitom. 

Hovorí sa, že primátor alebo starosta to je odkaz pre novú pani starostku, má byť ostražitý a 

spravodlivý. Toto je písané v kronike mesta Košice. Ostražitosť a spravodlivosť. Určite tieto dva 

atribúty poznáte, a dennodenne ste sa s ním stretávali, aby ste boli takým, akým ste. Chcem Vám 

ešte raz v mene všetkých poďakovať a nech sú Vám dvere magistrátu aj tie moje otvorené, keď 

budete hľadať dobré slovo, priateľstvá alebo len tak, prísť sa pozrieť na samosprávu, ktorá Vám 

určite bude chýbať. A dovoľte, aby som sa prihovoril aj novej pani starostke, držím Vám palce, 

nech sa vám darí, nech tá ostražitosť a spravodlivosť Vás sprevádza celým funkčným obdobím a 

vždy  na pamäti, že treba veľmi vážne a s noblesou a ľahkosťou rozlišovať osobné záujmy nad 
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tými verejnými. Nech sa Vám to darí, je to naozaj veľmi ťažké ale dá sa to naučiť.  Držím Vám 

prsty všetkým miestnym poslancom aj mestským a verím, že práca, ktorá je pred nami na 

najbližšie 4 roky bude skvelou  prácou.  Všetko dobré, ďakujem pekne.“ 

moderátorka – „Ďakujeme pánovi primátorovi Jaroslavovi Poláčekovi, primátorovi mesta 

Košice, ešte osobné gratulácie, nech sa páči potlesk. V tejto chvíli odovzdám mikrofón a srdečne 

medzi nami vítam pani starostku Mestskej časti Košice Nad jazerom pani Lenku Kovačevičovú, 

ktorá je tu aj za radu starostov. Nech sa páči.“   

p. Kovačevičová – „Vážení páni, ctení hostia dovoľte, aby som aj ja predniesla príhovor a 

poďakovanie za Radu starostov mesta Košice a za Regionálne združenie mesta Košice. Vážený 

pán doktor Jaroslav Hlinka, pán starosta, priateľ. Prijmite poďakovanie za vašu príkladnú 

dlhoročnú prácu vo verejnej službe a nesmierny prínos pre mestskú časť Košice-juh, mesto 

Košice, Košický samosprávny kraj i Regionálne združenie mesta Košice. V dnešný výnimočný 

deň, kedy odovzdávate štafetu svojho dlhoročného pôsobenia v komunálnej politike svojim 

nástupcom, oceňujeme vaše zásluhy pri kreovaní a rozvoji miestnej samosprávy. Počas Vášho 

vyše 32 ročného pôsobenia vo verejných funkciách ste čelili mnohým neľahkým situáciám, ktoré 

priniesla doba. Nedostatok prostriedkov z verejných zdrojov, obmedzené právomoci, situácia 

okolo korona vírusu a mnohé ďalšie veci preverili kompetentnosť a odhodlanie, v ktorých ste s 

hrdosťou obstáli. Boli ste a budete vzorom a inšpiráciou pre mnohých komunálnych politikov, 

ktorí vo verejnej službe začínali a začínajú. Zanechávate nezmazateľnú stopu a odkaz pre nás 

všetkých. Dovoľte mi ešte raz zaželať vám v ďalšom osobnom i pracovnom živote mnoho zdravia 

a entuziazmu. Ďakujeme veľmi pekne.“                       

----------- potlesk---------- 

moderátorka – „Uzatvárame históriu starostovania pána doktora Jaroslava Hlinku gratuláciami 

osobnými.  mikrofón v tejto chvíli odovzdávam ústrednému riaditeľovi kancelárie združenia 

miest a obcí Slovenska Michalovi Kaliňákovi ktorého srdečne medzi nami vítam.“ 

p. Kaliňák – „Ctené dámy, vážení páni, milý pán starosta, Jarko. Chcem ti v mene združenia 

miest a obcí Slovenska úprimne poďakovať za všetko, lebo pri pohľade do minulosti musíme 

konštatovať, že si nielen pamätník, líder komunálny, 8 × zvolený, ale v podstate Ty si bol zvolený 

iba 1× a 7 krát Ťa ľudia potvrdili, lebo boli spokojní. Dovoľ mi v mene Združenia miest a obcí 

Slovenska Ti poďakovať za tie 3 dekády, pretože si bol architektom samosprávy a prirodzeným 

komunálnym lídrom. Mnohí možno neviete, ale práve Jarko je ten človek, ktorý prechádzal 

ťažkými vyjednávaniami počas tridsiatich rokoch, kedy sa samospráva reformovala a bol 

súčasťou každého vyjednávacieho tímu, ale zároveň Jaro šíril veľmi dobré meno svoju 

pracovitosťou a pokorou aj samospráve v zahraničí. Chcel by som zacitovať práve to, že bol 

nielen predseda sekcie medzinárodných vzťahov ale zároveň aj pôsobil v kongrese miestnych 

regionálnych samospráv a zároveň aj v európskom výbore regiónov a práve vďaka jeho aktivitami 

ešte z nedávneho obdobia 6. decembra na Slovensko príde monitorovacia komisia práve preto, že 

tím pod vedením pána starostu dokázal urobiť veľmi kvalitnú Chartu miestnej samosprávy jej 
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veľkú analýzu, ktorá spôsobila v praxi nazvem to taký veľký poprask, že zo Štrasburgu chystajú 

obrovskú návštevu Slovenska práve kvôli právnemu poriadku a situácii v samospráve. Ja už 

nebudem dlho rečniť, dovoľ ešte raz za všetok kolektív a všetkých ľudí v rámci združenia miest 

a obcí Slovenska v kancelárii, ale aj vedúcich predstaviteľov úprimne ešte raz za všetko 

poďakovať,  zaželať Ti veľmi veľa energie a uistiť Ťa, že Ťa budeme ešte veľmi vyťažovať, často 

Ťa kontaktovať a stále si necháme veľmi dobre poradiť.  Zároveň mi dovoľte, aby som aj  novej 

pani starostke zaželal hlavne veľa energie, aby sa na každý problém pozerala cez riešenie, 

rovnako chcem zaželať veľmi veľa optimizmu a pozitívnej energie  členom zastupiteľstva, ktoré 

verím, že bude práve s pánom primátorom vytvárať ten úspešný tandem, pretože všetci veľmi 

dobre vieme, že človek nie je iba volič, nie je to občan, ale je to konečný užívateľ výhod a verím, 

že vzájomným kompromisom ľuďom dokážete dopriať tie výhody, ktoré od mestskej časti, od 

mesta, od samosprávy očakávajú. Jarko dovoľ mi v závere úprimne poďakovať za tú obrovskú 

človečinu, pretože bez obrovského ľudského rozmeru by si mnohé veci zvládal ťažko, ale aj na 

ZMOS-e by bolo ťažko keby si       nekombinoval odbornosť s človečinou. Za to všetko obrovská 

vďaka, hlboká úcta a tešíme sa na každé ďalšie stretnutia, môžem Ťa ubezpečiť, že na Zmos-e 

nám nebude smutno, lebo Ťa budeme strašne často vyťažovať. Dovoľ mi v závere, aby som ti 

odovzdal ďakovný list pána predsedu Ladislava Trégera. Ďakujem pekne.“       ----potlesk----  

moderátorka – „Ďakujeme krásne a teraz odovzdávam mikrofón predsedovi slovenského 

odborového zväzu verejnej správy a kultúry Viliamovi Rácovi.“  

p. Rác – „Ďakujem pekne.  Milé dámy, vážení páni, vážený pán starosta dostalo sa mi veľkej cti 

prihovoriť sa Vám na dnešnom zastupiteľstve a poďakovať Vám pri príležitosti vášho odchodu. 

Mestskej časti ste venovali desaťročia, ak by som chcel byť presnejší tak 32 rokov čo je krásnych 

osem volebných období.  Za tieto roky ste prežili veľa radosti aj starosti, víťazstvá i prehry, 

úspechy aj sklamania, veď ako správny starosta. Či bol piatok, či sviatok,  či noc a či deň, boli 

ste tu pre ľudí, pre južanov.  Za vášho pôsobenia sa mestská časť modernizovala, rozvíjala, 

pribudli tu mnohé možnosti na trávenie voľného času pre všetky generácie. Posledné roky boli 

obzvlášť náročné, keď sa objavila nová pandémia, ale zvládli ste všetko vždy s nadhľadom a v 

prospech občanov. Dovoľte mi, aby som sa Vám v mene odborovej organizácie poďakoval za 

dlhoročnú spoluprácu, aby som sa vám za všetkých zamestnancov úradu poďakoval za roky 

desaťročia venované našej mestskej časti za vašu prácu aj vďaka ktorej mohla mestská časť 

prosperovať a posúvať sa ďalej vpred. Ešte raz pán starosta, ďakujem pekne. Potlesk. 

moderátorka – „Rozlúčiť sa s pánom starostom  prichádza aj členka výboru denného centra 

seniorov Košice - Juh  Marta Bikárová, ktorú srdečne vítam.“ 

p. Bikárová – „Vážené dámy, vážení páni. Dovoľte mi, aby som povedala pár slov v mene 

denného centra seniorov Košice Juh.  Vážený pán starosta, mám tu česť v mene denného centra 

seniorov sa vám poďakovať za ústretovosť láskavosť a starostlivosť o nás seniorov v tejto 

mestskej časti. Vážime si, že vždy sme mali k Vám dvere otvorené. Vypočuli ste si naše 

požiadavky, vyšli ste nám v ústrety, ak to bolo možné, ale hlavne vytvorili ste nám podmienky 

na kultúrne spoločenské a športové aktivity, ktoré skvalitnili náš život. Mnohí seniori aj v našom 
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dennom centre sú radi, že sa môžu stretávať s rovesníkmi, kde sa necítia tak osamelí.  Cítia sa 

lepšie, ak majú miesto, kde sú vítaní. Nikdy ste na nás nezabudli a to si nesmierne ceníme. Zažili 

sme spolu za tie roky veľa radostí a budeme sa tešiť každej vašej budúcej návšteve. Medzi nami 

ste vždy vítaný. Za to všetko, čo ste pre nás urobili Vám zo srdca ďakujeme.“ ----potlesk----  

moderátorka – „Vítam medzi nami aj riaditeľku Strednej odbornej  školy Beauty služieb Košice 

Mgr. Ingrid Sedlákovú, ktorá má tiež slová chvály.  Plynie čas, keď v zrkadle objaví sa vlas, niť 

strieborná.  Čas je čas až s časom nie sú žiadne žarty.  ani čas nemá čas určený. Vážený pán 

starosta !V živote človeka sú míľniky, v ktorých sa zastavíme a povieme si, čo dobré i zlé nás 

postretlo a čo nás ešte čaká. Dnešný deň má byť takým pozastavením a pripomenutím si celej 

vašej činnosti v pozícii starostu Mestskej časti Košice-Juh.  Za tie desiatky rokov sme mali my 

ako školáci územne patriaci do tejto mestskej časti možnosť stráviť spolu s nami príjemné chvíle 

na športových či kultúrnych akciách významných jubileách, slávnostiach pri príležitosti Dňa 

učiteľov dňa študentstva, odovzdávania ocenení osobnostiam mestskej časti, pri charitatívnych 

vianočných podujatiach organizovaných mestskou časťou, či na akadémiách a oslavách výročí 

na pôde našich škôl. Zároveň to boli stovky stretnutí na zasadnutiach rád škôl v ktorých ste boli 

členom ako poslanec mesta i Košického samosprávneho kraja. Vážený pán starosta, všetky tieto 

spoločne zdieľané chvíle sa niesli v duchu pochopenia, spolupráce, spolupatričnosti. Spoločné 

riešenia školských problémov, ktoré nás neobišli priniesli ďalšie skúsenosti zocelili.  Obdivujeme 

závideniahodnú energiu z vašej strany i Vaše nadšenie pre veci nové. Verím, že všetci tu prítomný 

školáci zastúpení vedením materských základných, základných umeleckých stredných i vysokých 

škôl Vám vyjadríme vďaku za všetko, čo ste pre naše školy urobili za podporu a pomoc, 

ústretovosť, porozumenie, dobré rady, starostovskú vľúdnosť  a láskavosť. Prajeme vám, aby 

túžby, ktoré máte v srdci boli naplnené. Prajeme Vám veľa veľa zdravia, šťastia, porozumenia a 

rodinnej pohody. Riaditelia škôl a školských zariadení v územnej pôsobnosti mestskej časti 

Košice-Juh.“    -------potlesk------ 

moderátorka – „Ďakujeme krásne, rozlúčiť sa prišiel s pánom starostom aj veliteľ stanice 

Mestskej polície Juh Ing. Stanislav Pusta.“   

p. Pusta – „Vážené dámy, vážení páni, vážený pán starosta. Je to už bezmála 24 rokov, kedy som 

mal tú česť Vás osobne spoznať pracovne tak isto keby sme mohli spolu preberať rôzne veci na 

úseku verejného poriadku či už v oblasti statickej dopravy, či už v oblasti občianskeho 

spolunažívania, všetko to bolo v prospech obyvateľov mestskej časti vo verejnom záujme.  Nedá 

mi tak isto aj poďakovať za ocenenie starostu mestskej časti  v roku 2020 za osobitný prínos v 

oblasti bezpečnosti občanov a ochrany verejného poriadku, tak isto aj za kolegu, ktorý bol 

oceňovaný v roku 2022. Ďakujem takisto za kolektív za oddelenie a za príslušníkov celej stanice 

Mestskej polície Košice juh a želám vám v ďalšom osobnom živote veľa zdravia, veľa pevného 

zdravia, šťastia veľa oddychu. Ďakujem pekne.“ 

moderátorka – „Rozlúčiť sa prišla riaditeľka Správy mestskej zelene v Košiciach p. Ing. Marta 

Popríková.“  
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p. Marta Popríková – „Vážený pán starosta, veľmi ťažko sa mi rozpráva, pretože my dvaja sa 

poznáme od mojich študentských čias. Vy ste ma sprevádzal celou tou cestou,  vlastne od mojich 

prvopočiatkoch a ste mi priateľom až dodnes, keď som sa stala riaditeľkou správy mestskej 

zelene.  Z tohto miesta vám chcem poďakovať za Vašu podporu, za dobré rady a nie iba čo sa 

týka mňa ako osoby , ale aj čo sa týka  ale aj, čo sa týka správy mestskej zelene za všetko vám 

ďakujeme, za vašu podporu a nech sa vám v živote darí. Veľa a veľa zdravia, veľa a veľa šťastia 

veľa a veľa krásnych slnečných dní. Nezabudneme, kedykoľvek potrebujete pomoc môžete sa na 

nás obrátiť.  Ďakujem Vám.“  

moderátorka – „Ďakujeme krásne a mikrofón v tejto chvíli odovzdávam profesorovi doktorovi 

Miroslavovi Kitkovi, profesorovi filozofie, doktor a prednosta kliniky úrazovej chirurgie 

Univerzitnej nemocnice L. Pasteura v Košiciach.“  

p. Kitka – „Dobrý deň prajem milí priatelia, vážený pán doktor linka, milý Jaro,  keď si mi volal, 

tak som sa myslel, že proste chceš odo mňa ohľadom toho štrajku, ale ja nie som  štrajkový typ 

tak to sme hneď zažehnali, tak každopádne chcem ti poďakovať za pozvanie. Ja si tvoju prácu 

prakticky všímam od svojich chlapčenských čias, keď ja som prváčik tak Jaro bol už trošku vyššie 

a už už vtedy bol ohodnotený na základnej škole ohodnotený ako najvzornejší študent. A vtedy 

dostal vkladnú knižku, to sme všetci pozerali, myslím tam bolo 200 Sk. Pokiaľ sa nemýlim, 

sleduje svoju prácu úctyhodnú mnohé roky a ja ti chcem len poďakovať naozaj ti chcem 

poďakovať za tvoju slušnosť a organizačné schopnosti a hlavne chcem ti poďakovať za prácu z 

toho princípu ako občianskeho aj osobného. Tak Ti pekne ešte raz ďakujem.  moderátorka - 

ďakujem krásne, rozlúčiť sa prichádza aj bývalý poslanec mestskej časti Košice-Juh Ernest 

Buday.“   

p. Buday – „Vážený pán primátor, vážená pani starostka Kovačevičová,  dámy a páni, ja som 

posledný krát vystúpil na miestnom zastupiteľstve pred  dvadsiatimi rokmi a teraz mám tu znova 

príležitosť. Dovoľte, aby som svoje myšlienky, ktoré som dal na papier, ktoré do slova odznejú, 

ale na papieri slová zostanú, tak ja by som to prečítal. Vážený pán starosta Hlinka, milý Jaro.  Pri 

príležitosti ukončenia tvojho funkčného obdobia starostu mestskej časti Košice-juh by som ti rád 

poďakoval za tvoju nezištnú dlhoročnú 32 ročnú prácu v prospech našich občanov južanov. S 

Tvojím dovolením sa tak trochu vrátim do minulosti. Po novembri 89, sa veľa zmenilo, veľakrát 

sme išli do neznáma.  V roku 1990  v prvých komunálnych voľbách  si uspel, bol si zvolený za 

starostu mestskej časti Košice-juh. Po štyroch rokoch v roku 1994 pri komunálnych voľbách 

občania vyslovili za tvoju prácu vysvedčenie s najlepšími známkami a bol si opäť zvolený za 

starostu. To sa opakovalo aj v ďalšom volebnom období ďalej celkovo sedem krát úspešne 

absolvoval komunálne voľby, preto ja by som Ti dal na symbolické vysvedčenie jednu veľkú 

jedničku. Pravdepodobne si v tejto oblasti rekordérom v Košiciach , možno aj na Slovensku si 

niekde v popredí. Neklamná matematika je jedna vec a druhá vec je, že tvoja odvedená práca  a 

celková činnosť je tiež veľmi zaujímavá a chvályhodná. Z môjho  pohľadu a možno viacerí to 

potvrdia nie v ľahkých obdobiach a podmienkach veľmi kvalitnú prácu. Bol si rozvážny, snažil 

si sa s každým porozumieť   neváhal si v prípade potreby prijať aj kompromisy ako komunálny 
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politik a diplomat.  Pod tvojím vedením miestne zastupiteľstvo a miestny úrad pracovali kvalitne 

a boli úspešné obdobia. Spomeniem si napr. na mestský podnik služieb Blšák, Triton a ďalšia 

vášeň na veci, čo už dnes nie na vašu rodinu veľmi chýba hrať v našej spoločenskej hale určia 

hovorí za všetko na našu vzájomnú spoluprácu Števo všetkých oblastiach tiež ohodnotil and 

okrem iných záležitostí by som rád vyzdvihol okolnosť, že si prijal moju ponuku z Maďarska 

možnosť nadviazania partnerského vzťahu s 13. obvodom hlavného mesta Budapešť. Toto 

partnerstvo je v mnohých prípadoch veľmi užitočné pre obe strany konkrétne pre poslancov, 

pracovníkov úradu, pre školy a pod.  Tento rok sme si pripomenuli už 20. výročie partnerskej 

zmluvy možno povedať, že sme príkladom pre mnohých iných. Milý Jaro, nastáva čas 

zaslúženého dôchodku, iste neodmietneš nikoho  kto Ťa požiada o poradenstvo v spoločenských 

veciach a v komunálnej politike. Viem, že nebudeš sa nudiť, ale vo voľnom čase nájdi si čas a 

priestor na písanie pamäti ako odkaz pre budúcnosť, príjemné dni a šťastné dni bez Covid-u 19. 

Prajem Ti veľmi dobé zdravie. Dovoľ aby som ti odovzdal vysvedčenie, ktoré som vystavil ako 

rodený Za všetky tieto obdobia my vychádzala jednička, čiže celkové hodnotenie by som 

ohodnotil ako prospel vynikajúco. Záverom dovolíte, aby som zaželal novej pani starostke všetko 

najlepšie tak isto celému poslaneckému zboru prajem vám pevné zdravie, veľa trpezlivosti a 

dobré rozhodnutie. Ďakujem.“ 

moderátorka – „Vysvedčenie, ktoré si pán starosta zaslúži a ktoré som v úvode spomínala, ešte 

jeden veľký potlesk za toto vysvedčenie. Gratulantov je viac než dosť, ale pre krátkosť času 

dnešným ostatným gratulantov je zakladateľ hudobnej skupiny Pavelčákovci a pedagóg Ján 

Pavelčák.“ 

p. Ján Pavelčák – „Milé dámy, vážení páni, vážený pán starosta. Naše kroky sa stretli 1. januára 

1991. Vznikla samospráva, vznikla špecializovaná štátna správa, školské úrady a tu sa začala naša 

historická 32 ročná spolupráca spočiatku napoly  školstva a neskôr  i napriek kontroly ako ste to 

počuli pred fínskou nikdy som nepocítil nejakú neústretovosť, vždy to bolo veľmi excelentné, 

ústretové, a takú jednu čerešničku na torte si dovolím spomenúť. Pán starosta sedel v úrade 1. 

volebné obdobie, uplynuli skoro 2 roky a my sme museli veľmi naliehavo riešiť kalendárne 

základnú umeleckú školu ZUŠ, ktorá musela odísť, lebo to boli cirkevné priestory. Priznám sa, 

bol som trošku zištný, a vzhľadom k tomu, že som dlhoročným južanom tak som sa vybral za 

pánom starostom bez jeho podpornej spolupráce by sme nemohli zrušiť jednu materskú školu na 

Jantárovej ulici a umiestniť tam základnú umeleckú školu. Boli prekážky, preklenuli sme ich, 

vďaka jeho spolupráci a dnes môžeme konštatovať, že v tejto mestskej časti je Základná umelecká 

škola s takmer najvyšším počtom žiakov a s takým renomé, že patrí medzi najlepšie základné 

umelecké školy na Slovensku. Ďakujem.  Vážený pán primátor vážená pani starostka vážení 

poslanci miestneho zastupiteľstva srdečne Vás prosím ako občan pedagóg ale aj zástupca 

kultúrnej obce nevynechajte zo svojho pôsobenia školstvo a kultúru ďakujeme.“   

moderátorka – „Ján Pavelčák ukončil oficiálne gratulácie našich najvzácnejších hostí, my 

samozrejme ďakujeme za úprimné  krásne slová, ktoré len potvrdzujú výnimočnosť pána starostu 
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Jaroslava Hlinku. Nuž a teraz pán starosta po toľkých krásnych slovách je čas na váš príhovor, 

nech sa páči.“ 

K bodu č. 4  Vystúpenie doterajšieho starostu  

______________________________________________________________________________ 

p. Hlinka – „vážené dámy, vážení páni, vážený pán primátor, vážený pán riaditeľ kancelárie 

ZMOS, vážená starostka Kovačevičová, vážená nová pani starostka Súkeníková, a všetci ostatní 

prítomní hostia. Dnes sme sa tu zišli na 1. ustanovujúcom zastupiteľstve, ale pre mňa ako starostu 

mestskej časti Košice-juh na mojom záverečnom . Ďakujem všetkým vám za milé a povzbudivé 

slová, ktoré ste tu predniesli veľmi si to vážim. Verím, že naša vzájomná spolupráca bude 

prínosom pre obyvateľov juhu, hoci nie vždy išlo všetko tak, ako by sme si predstavovali, urobili 

sme kus práce, o čom mnohí z vás aj hovorili. S podporou obyvateľov som viedol našu mestskú 

časť 8 volebných období a mohol som tak realizovať mnohé nápady a myšlienky na skutočnosť.  

Mojim životným krédom vždy bolo nie rozdeľovať, ale spájať ľudí za niečo.  Spolupráca je 

kľúčom k úspechu. A tak sme spoločne s podporou mesta Košice a iných postupne vytvorili 

zariadenia, ktoré tu zostanú aj po mojom odchode z funkcie. Dúfam, že ich nadchádzajúce 

vedenie ich bude zveľaďovať aj napriek súčasnej energetickej kríze, ktorá so sebou priniesla aj 

takmer päťnásobné navýšenie cien energií. Doba je neľahká, treba sa s problémami popasovať, 

Aby  hlavne športovo zábavný areál na Alejovej ulici mohol byť naďalej otvorený pre širokú 

verejnosť. Areál je ozaj výnimočný, čo potvrdila aj Slovenská kniha rekordov, ktorá mu udelila 

rekord z najviac športovísk a aktivít na jednom mieste ďalším už spomenutým zariadením s 

celomestským charakterom je spoločenstvo relaxačné centrum na ulici milosrdenstva s bazénom, 

vírivkami, službami maséra a saunou. Zároveň je tu umiestnené aj denné centrum seniorov, no a 

pre úplnosť nedá mi nespomenúť aj skvelú, veľkú južanskú jedáleň pre seniorov na vojvodskej 

ulici.  Teší ma, že sa nám podarilo vybudovať oddychovú zónu parčík Jozefa Psotku 

pomenovanom po slávnom južanskom rodákovi horolezcovi. Súčasťou parčíka je aj pamätná 

tabuľa na jeho počesť a obľúbené detské ihrisko Lienka.  V tomto roku sme oslávili 20. výročie 

úspešnej spolupráce s 13. obvodom mesta Budapešť v rámci ktorej sa každoročne deti z našich 

základných škôl môžu zdarma zúčastniť týždenného anglického jazykového pobytu pri jazere 

Velence.  Seniori sa zapájajú do medzinárodnej seniorolympiády a pedagógovia Materskej školy 

s vyučovacím jazykom maďarským, ktorá sídli tu u nás na juhu sa zapájajú do medzinárodnej 

výmeny názorov a pedagogických skúseností.  Naši seniori sa zapájajú aj do medzinárodnej 

seniorolympiády a sú pozývaní aj na pedagogické ďalšie stretnutia, čo sa týka tejto materskej 

škôlky na Žižkovej.  Je to jediná materská škôlka tohto druhu v Košiciach. O tom, že tieto 

partnerské vzťahy som udržiaval na veľmi dobrej úrovni svedčí aj udelenie maďarského štátneho 

vyznamenania Rád rytierskeho kríža, ktoré bolo udelené prezidentom a pomenovanie verejného 

priestranstva v Budapešti, ktoré nesie názov park mestskej časti Košice juh Dlhoročne som bol 

aktívnym členom orgánoch združenia miest a obcí Slovenska a predsedom jeho regionálneho 

združenia mesta Košice, čo bolo pre mňa tiež obrovským prínos a skúsenosťou života. Počas 

tridsiatich dvoch rokov služby verejnosti myslím, že som tu zanechal veľký kus môjho života a 
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srdca. Teraz je čas, aby som svoju pozornosť naplno venoval aj sebe a svojej rodine. Keďže 

ostávam južanom budem sledovať aj dianie v tejto mestskej časti a v našom meste.  a celkom na 

záver by som sa vám chcel ešte raz všetkým veľmi pekne poďakovať za vzájomnú spoluprácu 

pomoc pochopenie a podporu. Zároveň vám prajem hlavne dobré zdravie a novej pani starostke 

želám veľa úspechov a síl pri napĺňaní volebného programu.“ 

moderátorka – „Pán starosta ešte prijmite gratulácie na záver ako posledná bodka od p. Blanára 

a prijmite tiež gratulácie od novozvolenej pani starostky Ing. Anny Súkeníkovej.“ ----potlesk---- 

Ja Vás poprosím oboch, aby ste zostali pri obradnom stole a pretože nasleduje tá najdôležitejšia 

časť dnešného dňa. Poprosím pána starostu, novozvolenú starostku a tiež poprosím predsedu 

miestnej volebnej komisie Ing. Miloša surového, aby pristúpili k pánovi starostovi pred obradný 

stôl a vypočujeme si za okamih zloženie sľubu novozvolenej pani starostky mestskej časti Košice 

juh. Ja poprosím prítomných a tí vzhľadom na slávnostný okamih a dôležitosť významnosť tejto 

udalosti aby stáli počas celého skladania sľubu. Nech sa páči pani starostka : "Sľubujem na svoju 

česť a svedomie, že budem riadne plniť svoje povinnosti ochraňovať záujmy obce a Slovenskej 

republiky. Ústavu Slovenskej republiky, ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne záväzné 

právne predpisy budem pri výkone svojej funkcie starostu uplatňovať podľa svojho najlepšieho 

vedomia a svedomia. Sľubujem.“ 

K bodu č. 5 Odovzdanie osvedčenia o zvolení starostke Mestskej časti Košice – Juh, 

zloženie sľubu starostky Mestskej časti Košice – Juh a prevzatie insígnií 

______________________________________________________________________________ 

moderátorka – „Ďakujem pekne a teraz je čas na odobranie insígnií.  Teraz tá najdôležitejšia 

časť - odovzdanie osvedčení o zvolení a napokon kytica od pána starostu odchádzajúceho. ------

-----------potlesk------------------ Ďakujem krásne. 

K bodu č. 6 Odovzdanie osvedčení o zvolení poslancom novozvoleného Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh a zloženie sľubu poslancov Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice – Juh 

______________________________________________________________________________ 

moderátorka - pán starosta bývalý si môže sadnúť a predseda volebnej komisie tak isto, pani 

novozvolená starostka zostáva pred obradným stolom a nasleduje zloženie sľubov poslancov 

miestneho zastupiteľstva, vy si môžete sadnúť ja poprosím, aby ste postupne, tak ako budete 

vyzvaní podľa abecedného poradia predstúpili pred stôl a predseda miestnej volebnej komisie 

Ing. Miloš Surový Vám  odovzdá osvedčenia o zvolení za poslanca miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh a sľub poslanca potvrdíte slovom sľubuje podaním ruky starostke a 

podpisom pod textom zákonom predpísaného sľubu poslanca. Sľub poslanca prečíta služobne 

najstarší poslanec Ing. Erich Blanár. Blanár :"Sľubujem na svoju česť a svedomie, že budem 

riadne plniť svoje povinnosti ochraňovať záujmy obce dodržiavať ústavu Slovenskej republiky 

ústavné zákony, zákony a ostatné všeobecne záväzné právne predpisy a pri výkone svojej funkcie 

poslanca obecného zastupiteľstva ich budem uplatňovať podľa svojho najlepšieho vedomia a 
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svedomia.--------------potlesk.................Poprosím. Ing. Jozefa Bernáta Ing. Ladislava Breichu 

Ing. Pavol Hlinka, doktorka Soňa Ivančová,  doktor docent Viliam Knap, Ing. Jana Lévyová, Ing. 

Silvia Mackaničová, Mgr. Peter Múdry, Ing. Roman Nagy, Mgr. Adam Očkaják, Ing. Radovan 

Sušila, Ing. Juraj Tobák. Ďakujem krásne vážené dámy vážení páni funkčná funkčné obdobie 

starostky mestskej časti Košice-juh Ing. Anny Súkeníkovej a poslancov miestneho zastupiteľstva 

je týmto oficiálne zahájené. Pani starostke želám veľa pracovných, ale aj osobných úspechov a 

spoločne s poslancami miestneho zastupiteľstva želám veľa múdrych a verejne prospešných 

rozhodnutí. A v tejto chvíli patrí mikrofón a slovo pani starostke. Nech sa páči.“ 

K bodu č. 7 Príhovor novozvolenej starostky 

______________________________________________________________________________ 

p. starostka -  „Ďakujem za slovo, vážený pán primátor, vážený pán dosluhujúci starosta vážené 

poslankyne vážení poslanci vážení tu prítomní hostia vážená pani starostka vážení spoluobčania.  

Dovoľte mi, ako novozvolenej starostke poďakovať sa našim občanom za účasť vo voľbách  a 

prejavenú dôveru, ktorú mi dali obyvatelia mestskej časti juh. Byť starostkou je pre mňa veľká 

česť, vyznamenanie a ešte väčšia zodpovednosť. Dôveru občanov si veľmi vážim a urobím všetko 

pre to, aby sa mi podarilo naplniť ich očakávania. Svoje povinnosti vyplývajúce z tejto pozície sa 

budem snažiť svedomito plniť. Vo svojich rozhodnutiach budem stále používať rozum a srdce a 

s rozvahou budem stále stáť na strane obyvateľom mestskej časti juh a na strane mestskej časti.  

Viem, že ma čaká veľa práce a že mnoho krát to nebude ľahké, ale taktiež viem, že v našej 

mestskej  časti sú zamestnaní ľudia, ktorí svoju prácu vykonávajú zodpovedne a profesionálne.  

Verím, že mi budú oporou a spolu s novozvolenými poslancami vytvoríme na juhu pokojnú 

atmosféru a budeme konať vždy v záujme a v prospech všetkých našich obyvateľov 

novozvoleným poslancom blahoželám k zvoleniu a želám im úspešné 4 roky, veľa trpezlivosti a 

stále múdre rozhodnutia.  Našim volebným programom sme spolu s kandidátmi za poslancov 

predstavili občanom naše ciele, ktoré by sme chceli zrealizovať vo volebnom období 2022 a 2026 

vážený poslanecký zbor veľmi by som si želala, aby tento volebný program sa stal naším 

spoločným zámerom a jeho realizácia naším spoločným dielom. Teší ma, že medzi 13 zvolených 

poslancov sa dostali aj poslanci z predchádzajúceho volebného obdobia. To svedčí o tom, že ľudia 

ocenili vašu prácu v predchádzajúcom období a čakajú, že ich dôveru nesklamete. Vážení 

poslanci poslankyne verím, že úlohy vyplývajúce z vašej funkcie prijmete zodpovedne 

uvedomujúc si rovnako ako ja vážnosť Vášho sľubu, v ktorom sa zaväzujeme, že si budeme 

riadne plniť svoje povinnosti a hájiť záujmy nikdy. Nikdy nezabudnime že my sme tu pre 

občanov. vážení poslanci vážené poslankyne pevne verím, že budem pre Vás motiváciou pre 

spoluprácu a v duchu súdržnosti počas celého volebného obdobia na miestnych zastupiteľstvách 

budeme schvaľovať uznesenia v prospech obyvateľov a rozvoja našej mestskej časti, pretože len 

spoločnými silami si vieme vybudovať v našej Mestskej časti Juh príjemne a bezpečný domov 

pre všetkých občanov a posunúť ho zase o čosi dopredu,. Mojou túžbou je, aby každý jeden južan 

bol hrdý na to, že pochádza práve z našej mestskej časti kedysi na Slovensku platilo pravidlo, že 

v obci sú najdôležitejšie tri osoby - pán farár, pán učiteľ a pán starosta. Ak si oni navzájom 
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rozumejú a pomáhajú si vládne v mestskej časti pokoj a harmónia a na jej ďalší rozvoj. Pevne 

dúfam, že dobrá spolupráca nás všetkých so vzdelávajúcimi inštitúciami bude naďalej pretrvávať. 

Zároveň budem spolupracovať so všetkými zložkami v našej mestskej časti s mestom Košice s 

pánom primátorom s košickým samosprávnym krajom. V závere môjho príhovoru by som sa rada 

poďakovala za vynikajúce vykonanú prácu v predchádzajúcom volebnom období vďaka patrí 

pánovi doktorovi Hlinkovi, bývalému starostovi ktorému ešte prajem veľa pevného zdravia a 

oddychu vo voľnom čase stráveného s rodinou moja vďaka patrí všetkým ľuďom, ktorí pracujú 

pre mestskú časť juh a reprezentujú ju na úkor svojho voľného času. na svoje rodiny. Rada by 

som bola, aby sme hľadali spoločné cesty a zabudli na cesty, ktoré nás rozdeľujú. Ďakujem 

bývalým poslancom, zamestnancom úradu, ktorí v tomto období pôsobili v našej mestskej časti. 

Zamestnancom vzdelávacích inštitúcií podnikateľom aj členom miestnych spolkov dôchodcom a 

všetkým občanom, ktorí sa akýmkoľvek spôsobom pričinili a spolupracovali pre mestskú časť 

juh. Zvlášť veľké ďakujem svojim rodičom, svojim priateľom a celému volebnému tímu, ktorými 

mi boli oporou počas celej a neľahkej volebnej kampane.  Počas celého volebného obdobia sa 

budem držať nášho spoločného hesla, pokora, slušnosť, pracovitosť pre občanov mestskej časti 

Juh. Pevne verím, že táto zmena v riadení a v prístupe k občanom mestskej časti prinesie rozvoj 

našej mestskej časti. Prajem nám všetkým do nasledujúceho obdobia najmä veľa porozumenia 

vzájomného rešpektu pochopenia nielen na pracovisku, ale aj osobnom živote. Ešte predtým, ako 

ukončím svoj príhovorm by som rada vymenovala do funkcie zástupcu starostu starostky 

mestskej časti juh pána doc. Viliama Knapa. Ďakujem za pozornosť.“ 

moderátorka – „Ďakujem pani starostke za krásne slová a a ja si dovolím ešte v mene pani 

starostky pozvať vás na čašu vína, ktorá je pripravená pre vás všetkých. Nasleduje 15 minútová 

technická prestávka a po nej bude nasledovať pracovná časť dnešného ustanovujúceho 

zastupiteľstva. Teraz je už priestor pre gratulácie nás všetkých, nech sa páči.“ 

------------------------Prestávka------------------------------- 

p. Súkeníková starostka MČ – „Prv, ako začneme rokovať, žiadam Vás, aby ste sa prezentovali 

zasunutím identifikačnej karty do otvoru hlasovacej jednotky a stlačením ľubovoľného  tlačidla 

potvrdili svoju prítomnosť. „Prechádzame do pracovnej časti rokovania. Konštatujem, že v tejto 

chvíli je podľa prezentácie na rokovaní prítomných 12 poslancov. Pán poslanec Tobák sa 

ospravedlnil z pracovnej časti rokovania. Ustanovujúce zasadnutie miestneho zastupiteľstva je 

uznášaniaschopné Vážené poslankyne, vážení poslanci, budeme pokračovať v rokovaní podľa 

programu, ktorý je uvedený v pozvánke.“ 

 

K bodu 8: Voľba návrhovej komisie 

__________________________________________________________________________________ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďalším bodom je voľba návrhovej komisie. Vážené dámy a 

páni, doporučujem návrh na uznesenie v tom zmysle, aby do návrhovej komisie boli zvolení títo 

poslanci, predseda - pán poslanec Radovan Sušila,  pán poslanec Pavol Hlinka a pán poslanec 
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Roman Nagy.  Má niekto iné nejaké návrhy k zloženiu návrhovej komisie ? Ak nie, tak dávam 

hlasovať kto je za to, aby sa členmi návrhovej komisie stali mnou navrhnutí traja poslanci, nech 

sa páči.“  

Hlasovanie č. 1 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „ďakujem, konštatujem, že návrhová komisia bola zvolená 

jednomyseľným hlasovaním všetkých dvanástich poslancov, takže teraz prosím návrhovú 

komisiu, aby si presadla k stolu, ktorý je pre ňu pripravený a úlohou návrhovej komisie bude 

pripravovať a prednášať návrhy na uznesenia z dnešného rokovania miestneho zastupiteľstva. „ 

K bodu 9 : Schválenie programu ustanovujúceho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva MČ 

Košice  - Juh 

___________________________________________________________________________ 

 p. Súkeníková, starostka MČ – „Takže prikročíme k bodu 9 a tým je Schválenie programu 

ustanovujúceho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Košice -Juh. Vážené poslankyne, vážení 

poslanci program je uvedený v písomnej pozvánke. Teraz žiadam návrhovú komisiu o prednesenie 

návrhu na uznesenie k programu dnešného zasadnutia miestneho zastupiteľstva podľa programu, 

ktorý bol zverejnený na úradnej tabuli a na webovom sídle mestskej časti, teda podľa pozvánky.“  

 

Návrhová komisia - zverejnený program zasadnutia -  „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti 

Košice-Juh podľa § 12 ods. 5 zákona Slovenskej Národnej rady číslo 369/1990 Zb. zákonov o 

obecnom zriadení v znení neskorších predpisov schvaľuje body zverejneného programu 

ustanovujúceho zasadnutia Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh.“  

p. Súkeníková, starostka MČ - ďakujem, dávam hlasovať za program dnešného zasadnutia 

miestneho zastupiteľstva, nech sa páči. 

Hlasovanie č. 2 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, konštatujem, že program zastupiteľstva dnešného bol 

jednomyseľne schválený.  Chcem sa opýtať, či má niekto z poslancov návrh na zmenu programu ?  

Ak áno, tak návrh musí povedať ústne a v písomnej forme predložiť návrhovej komisii. Ak nie, 

konštatujem, že program dnešného ustanovujúceho zasadnutia bol schválený, tak, ako bolo 

odhlasované. Skôr než pristúpime k rokovaniu pracovnej časti miestneho zastupiteľstva požiadal 

by som návrhovú komisiu, aby predniesla návrhy uznesení k bodom číslo 3, 4, 5, 6 a 7.“   

 

Návrhová komisia - návrh uznesenia k bodu číslo 3 k Informácii miestnej volebnej komisie o 

výsledkoch volieb starostu Mestskej časti Košice-Juh a volieb poslancov Miestneho zastupiteľstva 

Mestskej časti Košice-Juh konaných dňa 29. 10. 2022. „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti 

Košice-Juh podľa príslušných paragrafových znení o obecnom zriadení v znení neskorších 
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predpisov berie na vedomie informáciu miestnej volebnej komisie o výsledku volieb starostu 

Mestskej časti Košice-Juh a poslancov Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh.“ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Takže, prosím o hlasovanie ohľadne tohto návrhu uznesenia.“  

Hlasovanie č. 3 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, konštatujem, že uznesenie bolo schválené, teraz 

prosím o prednesenie návrhu na uznesenie k bodu číslo 4.  

Návrhová komisia – Návrh uznesenia k bodu č. 4 k Vystúpeniu doterajšieho starostu. Miestne 

zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa príslušných paragrafových znení berie na vedomie 

Vystúpenie doterajšieho starostu Mestskej časti Košice – Juh. 

 p. Súkeníková, starostka MČ – „Takže, prosím o hlasovanie ohľadne tohto návrhu uznesenia.“  

Hlasovanie č. 4 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, konštatujem, že uznesenie bolo schválené, teraz 

prosím o prednesenie návrhu na uznesenie k bodu číslo 5.  

 

Návrhová komisia - Návrh uznesenia k bodu číslo 5 k Odovzdaniu osvedčenia o zvolení starostovi 

Mestskej časti Košice-Juh, zloženiu sľubu starostky Mestskej časti Košice-Ju a odovzdaniu 

insígnií.. Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa príslušných paragrafových znení 

konštatuje, že zvolená starostka Mestskej časti Košice-Juh Ing. Anna Súkeníková zložila zákonom 

predpísaný sľub starostu.“  

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, prosím o vaše hlasovanie.“ 

Hlasovanie č. 5 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, konštatujem, že uznesenie bolo schválené.  Ďalej k 

bodu číslo 6 návrh na uznesenie. 

Návrhová komisia - návrh uznesenia k bodu číslo 6 k Odovzdaniu osvedčení o zvolení poslancov 

novozvoleného Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh a k zloženiu sľubu poslancov 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh. Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-

Juh podľa príslušných paragrafových znení konštatuje, že zvolení poslanci Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh Jozef Bernát, Erich Blanár, Ladislav Breicha, Pavol 

Hlinka, Soňa Ivančová, Viliam Knap, Jana Lévyová, Silvia Mackaničová, Peter Múdry, Roman 

Nagy, Adam Očkaják, Radovan Sušila, a Juraj Tobák zložili zákonom predpísaný sľub poslanca 

miestneho zastupiteľstva.  

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, prosím o vaše hlasovanie.“  

Hlasovanie č. 6 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Konštatujem, že aj toto uznesenie bolo schválené 

jednomyseľným hlasovaním. Ďalej bod číslo 7 návrh uznesenia.“ 

Návrhová komisia - návrh uznesenia k bodu číslo 7  k príhovoru  novozvolenej starostky. 
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„Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa príslušných paragrafových znení berie 

na vedomie príhovor novozvolenej starostky Mestskej časti Košice-Juh.“ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, prosím o hlasovanie.“  

Hlasovanie č. 7 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, konštatujem, že uznesenie bolo schválené.“ 

 

K bodu 10 : Informácia o vytvorení poslaneckých klubov 

___________________________________________________________________________ 

p. Súkeníková, starostka MČ - takže budeme pokračovať ďalším bodom, ktorým je bod poradové 

číslo 10 Informácia o vytvorení poslaneckých klubov. V zmysle Rokovacieho poriadku Miestneho 

zastupiteľstva MČ Košice-Juh a to článku VIII. bod 3 predseda poslaneckého klubu doručí jedno 

vyhotovenie zápisnice o vytvorení poslaneckého klubu starostovi. Na základe doručenej písomnej 

informácie o vytvorení poslaneckých klubov Vás informujem o vytvorení týchto poslaneckých 

klubov. 

Klub Tím Juh : predseda : p. Erich Blanár, členovia Juraj Tobák, p. .Jozef Bernát, p. Ladislav 

Breicha, p. Pavol Hlinka, p. Soňa Ivančová, p. Silvia Mackaničová, p. Roman Nagy, p. Radovan 

Sušila 

Klub Košickí Južania : predseda : p. Viliam Knap, členovia : p. Adam Očkaják, p. Jana 

Lévyová, p. Peter Múdry. 

p. Súkeníková, starostka MČ  - „Prosím návrhovú komisiu o  prednesenie návrhu uznesenia.“ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Takže prosím návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia 

k tomuto bodu.  

Návrhová komisia - Návrh uznesenia k bodu číslo 10 k Informácii o vytvorení poslaneckých 

klubov.  Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa príslušných paragrafových znení 

berie na vedomie Vytvorenie poslaneckých klubov a to : 

1. Tím Juh v zložení :  

predseda: Ing. Erich Blanár 

členovia: Ing. Jozef Bernát, Ing. Ladislav Breicha, Ing. Pavol Hlinka, JUDr. Soňa Ivančová, 

PhD., Ing. Silvia Mackaničová, Ing. Roman Nagy, Ing. Radovan Sušila, Ing. Juraj Tobák, 

CA,   

2. Košickí Južania v zložení : 

predseda: doc. PhDr. Viliam Knap, PhD., MHA, MPH,                

členovia: Ing. Jana Lévyová, Mgr. Adam Očkaják, Mgr. Peter Múdry 

 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Vypočuli ste si návrh na uznesenie a hlasujte prosím.“  

Hlasovanie č. 8 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 
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p. Súkeníková, starostka MČ - Ďakujem za hlasovanie, uznesenie bolo schválené trinástimi 

hlasmi.“ 

K bodu 11 : Návrh na zriadenie Miestnej rady Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh, 

určenie počtu členov a voľba členov Miestnej rady Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – 

Juh  

___________________________________________________________________________ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Nasleduje bod číslo 11 a tým je Návrh na zriadenie Miestnej 

rady Mestskej časti Košice - Juh a voľba členov Miestnej rady Miestneho zastupiteľstva Mestskej 

časti Košice-Juh.  Predbežne sme sa dohodli na hlasovaní o personálnych otázkach verejne. Preto 

v programe dnešného miestneho zastupiteľstva nebola zaradená voľba volebnej komisie. 

Predkladám teraz procedurálny návrh ako budeme hlasovať o personálnych otázkach, či sa bude 

hlasovať o každej personálnej otázke jednotlivo alebo spoločne em bloc, Nech sa páči, kto je za 

spoločný spôsob hlasovania, čiže en bloc ?“  

Hlasovanie č. 9 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, budeme hlasovať spoločne en bloc o personálnych 

otázkach podľa jednotlivých tých bodov, ktoré budú teraz nasledovať. Podľa § 14 zákona č. 369 z 

roku 1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov miestna rada je tvorená najviac 

jednou tretinou poslancov miestneho zastupiteľstva, čo sú v našom prípade štyria členovia 

navrhujem zriadiť miestnu radu v počte štyroch členov. Má niekto pripomienky, prípadne iný návrh 

? Ak nie, tak prosím hlasujme ohľadne tejto záležitosti, čo sa týka kreovania, vytvorenia miestnej 

rady v počte štyroch poslancov.“ 

 

Návrhová komisia - návrh uznesenia k bodu číslo 11 k návrhu na zriadenie Miestnej rady 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh určenie počtu členov Miestnej rady Miestneho 

zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh. Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa 

príslušných paragrafových znení zriaďuje miestnu radu Mestskej časti Košice-Juh v počte štyroch 

členov.  

 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Takže za toto uznesenie teraz budeme hlasovať.“ 

Hlasovanie č. 10 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, uznesenie bolo schválené. Prekladám návrh na 

zvolenie poslancov za členov miestnej rady na základe dohody poslaneckých klubov: p. Viliam 

Knap, p. Erich Blanár, p. Jozef Bernát, p. Adam Očkaják. Má niekto nejaké iné návrhy ? Nie ? Tak 

žiadam návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia k voľbe členov miestnej rady.“ 
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Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa príslušných 

paragrafových znení volí za členov miestnej rady poslancov Ing. Erich Blanár, Ing. Jozef Bernát 

Mgr. Adam Očkaják a zástupca starostky p. Viliam Knap.“  

p. Súkeníková, starostka MČ – „Prosím o Vaše hlasovanie.“  

Hlasovanie č. 11 : za 13 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, konštatujem, že uznesenie bolo tak isto schválené.“ 

 

K bodu 12 : Návrh na zriadenie komisií Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh, určenie 

počtu členov komisie, voľba predsedu, členov komisie z poslancov a členov komisie 

______________________________________________________________________________ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ideme ďalej a tým je bod číslo 12 Návrh na zriadenie komisií 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti - Juh, určenie počtu členov komisie, voľba predsedu a 

členov komisie z radov poslancov. Navrhujem, aby boli zariadené tie isté komisie ako v minulom 

funkčnom období a to komisia finančná, komisia výstavby, životného prostredia, verejného 

poriadku a regionálneho rozvoja, komisia sociálna a komisia kultúry športu mládeže a propagácie 

samosprávy. Na základe dohody poslaneckých klubov navrhujem celkový počet členov 

jednotlivých komisií určiť nasledovne - komisia finančná šesť členov, z toho traja poslanci a traja 

neposlanci, komisia výstavby, životného prostredia, verejného poriadku a regionálneho rozvoja 

spolu 8 členov, z toho traja poslanci a piati neposlanci, komisia sociálna spolu 6 členov, z toho 

traja poslanci a traja neposlanci, komisia kultúry, športu, mládeže a propagácie samosprávy, spolu 

9 členov, z toho štyria poslanci a piati neposlanci. 

Na základe dohody poslaneckých klubov navrhujem zvoliť predsedov jednotlivých komisií, takto 

: za predsedu komisie finančnej pána poslanca Juraja Tobáka, za predsedu komisie výstavby, 

životného prostredia, verejného poriadku a regionálneho rozvoja pána poslanca Adama Očkajáka, 

za predsedu komisie sociálnej pani poslankyňu Soňu Ivančovú, za predsedu komisie kultúry, 

športu, mládeže a propagácie samosprávy pána poslanca Radovana Sušilu. 

Komisia výstavby, životného prostredia, verejného poriadku a regionálneho rozvoja : členovia - 

pán poslanec Erich Blanár,  pán poslanec Ladislav Breicha a pán poslanec, komisia sociálna : 

členovia - pán poslanec Peter Múdry a pani poslankyňa Silvia Mackaničová a komisia kultúry, 

športu, mládeže a propagácie samosprávy : členovia - pani poslankyňa Jana Lévyová, pán poslanec 

Roman Nagy, pán poslanec Jozef Bernát. 

 

za členov komisií Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh s účinnosťou od 1.12.2022: 

komisie finančnej neposlancov: 

Ing. Vieru Sudzinovú, Ing. Rastislava Majerníčka, Ing. Janette Sanislovú 

komisie výstavby, životného prostredia, verejného poriadku a regionálneho rozvoja 

neposlancov: Ing. Ladislava Egryho, Ing. Ľuboša Lacka, Miroslava Majerníčka, Ing. Stanislava 

Sonogu, Pavla Vavreka 
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komisie sociálnej neposlancov: Stanislava Fabišíka, Mgr. Martinu Matečkovú, JUDr. Silviu 

Šafářovú 

komisie kultúry, športu, mládeže a propagácie samosprávy neposlancov: 

Mgr. Tatianu Bognovú, Mgr. Ľubov Gerusovú, Dušana Kulana, PaedDr. Radka Rakušana,  

Bc. Martina Sciranku 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Má niekto iný návrh alebo nejaké pripomienky k tomuto návrhu 

? Ak  nie, prosím návrhovú komisiu o predloženie návrhu uznesenia.“ 

Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa príslušných 

paragrafových znení.“  

A) zriaďuje  

komisie miestneho zastupiteľstva s účinnosťou od 1.12.2022, a to:  

• komisiu finančnú 

• komisiu výstavby, životného prostredia, verejného poriadku a regionálneho rozvoja 

• komisiu sociálnu  

• komisiu kultúry, športu, mládeže a propagácie samosprávy 

B) určuje 

počet členov komisií miestneho zastupiteľstva takto : 

• v komisii finančnej – 6 členov, z toho 3 poslanci a 3 neposlanci 

• v komisii výstavby, životného prostredia, verejného poriadku a regionálneho rozvoja -  8 

členov, z toho 3 poslanci a 5 neposlanci 

• v komisii sociálnej – 6 členov, z toho 3 poslanci a 3 neposlanci 

• v komisii kultúry, športu, mládeže a propagácie samosprávy – 9 členov, z toho 4 poslanci 

a 5 neposlanci 

C) volí 

za predsedov komisií Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh  poslancov: 

• za predsedu komisie finančnej: Ing. Juraja Tobáka 

• za predsedu komisie výstavby, životného prostredia, verejného poriadku a regionálneho 

rozvoja: Mgr. Adama Očkajáka 

• za predsedu komisie sociálnej: JUDr. Soňu Ivančovú, PhD.  

• za predsedu komisie kultúry, športu, mládeže a propagácie samosprávy:                           Ing. 

Radovana Sušilu  

D) volí 

za členov komisií Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh poslancov s účinnosťou od 

1.12.2022: 

• komisie finančnej: Ing. Pavla Hlinku, doc. PhDr. Viliama Knapa, PhD., MHA, MPH 
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• komisie výstavby, životného prostredia, verejného poriadku a regionálneho rozvoja: Ing. 

Ericha Blanára, Ing. Ladislava Breichu  

• komisie sociálnej: Ing. Silviu Mackaničovú, Mgr. Petra Múdreho 

• komisie kultúry, športu, mládeže a propagácie samosprávy: Ing. Jozefa Bernáta, Ing. Janu 

Lévyovú, Ing. Romana Nagya 

E) volí 

za členov komisií Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh s účinnosťou od 1.12.2022:  

komisie finančnej  neposlancov: 

Ing. Vieru Sudzinovú 

Ing. Rastislava Majerníčka 

Ing. Janette Sanislovú  

komisie výstavby, životného prostredia, verejného poriadku a regionálneho rozvoja 

neposlancov: 

Ing. Ladislava Egryho 

Ing. Ľuboša Lacka 

Miroslava Majerníčka 

Ing. Stanislava Sonogu 

Pavla Vavreka 

komisie sociálnej neposlancov: 

Stanislava Fabišíka 

Mgr. Martinu Matečkovú 

JUDr. Silviu Šafářovú 

komisie kultúry, športu, mládeže a propagácie samosprávy neposlancov: 

Mgr. Tatianu Bognovú 

Mgr. Ľubov Gerusovú 

Dušana Kulana 

PaedDr. Radka Rakušana  

Bc. Martina Sciranku 

 

p. Súkeníková, starostka MČ - áno, dobre, vypočuli ste si. Prosím, budeme hlasovať o tomto 

návrhu.  

Hlasovanie č. 11 : za 13 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ - Ďakujem, uznesenie bolo prijaté trinástimi hlasmi. 

 

K bodu 13 : Návrh na zriadenie osobitnej komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov, voľba predsedu a členov komisie  

___________________________________________________________________________ 
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p. Súkeníková, starostka MČ – „Nasleduje ďalší bod, poradové číslo 13 a to je Návrh na zriadenie 

osobitnej komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov, potom 

voľba predsedov a členov tejto komisie. Táto komisia je zriadená výlučne iba z poslancov. Miestne 

zastupiteľstvo podľa článku VII bodu 5 písm. a) ústavného zákona č. 357 z roku 2004 Zb. zákonov 

o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov zriaďuje osobitnú komisiu 

pre ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov. Členom komisie môže 

byť iba poslanec, ak sú v miestnom zastupiteľstve zástupcovia politických strán a politických hnutí 

alebo nezávislí poslanci, komisia je zložená z jedného zástupcu každej politickej strany, politického 

hnutia a jedného zástupcu nezávislých poslancov. Komisia musí mať aspoň troch členov. Ak sa 

tento počet nedosiahne uvedeným spôsobom, doplní sa počet členov komisie zo zástupcu politickej 

strany alebo politického hnutia s najväčším počtom poslancov. Za predsedu osobitnej komisie bol 

navrhnutý poslanec Pavol Hlinka za politickú stranu Progresívne Slovensko, Za členov osobitnej 

komisie  sú navrhovaní p. Soňa Ivančová  za nezávislých poslancov, p. Roman Nagy a p. Peter 

Múdry za politickú stranu   Kresťanskodemokratické hnutie, Sloboda a solidarita, Sme rodina, 

Szövetség - Magyarok. Nemzetiségek. Regiók. | Aliancia - Maďari. národnosti. regióny, Nova, 

Dobrá voľba a umiernení, Za ľudí. Má niekto pripomienky alebo iné návrhy k zriadeniu tejto 

osobitnej komisie, k voľbe predsedu a členov ? Ak nie, prosím návrhovú komisiu o prednesenie 

návrhu uznesenia k bodu číslo 12.“ 

Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa príslušných 

paragrafových znení po a) zriaďuje osobitnú komisiu na ochranu verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov, po b) volí za predsedu osobitnej komisie na ochranu verejného 

záujmu pri výkone funkcií verejných funkcionárov poslanca Pavla Hlinku za Progresívne 

Slovensko  a po c) za členov osobitnej komisie na ochranu verejného záujmu pri výkone funkcií 

verejných funkcionárov poslancov JUDr. Soňu Ivančovú, PhD. za nezávislých poslancov, Mgr. 

Petra Múdreho a Ing. Romana Nagy za politickú stranu a hnutie : Kresťanskodemokratické hnutie, 

Sloboda a solidarita, Sme rodina, Szövetség - Magyarok. Nemzetiségek. Regiók. | Aliancia - 

Maďari. národnosti. regióny, Nova, Dobrá voľba a umiernení, Za ľudí. 

.  

p. Súkeníková, starostka MČ - áno, ďakujem, vypočuli ste si návrh na uznesenie prosím o 

hlasovanie.  

Hlasovanie č. 12 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, konštatujem, že uznesenie bolo schválené dvanástimi 

hlasmi“ 

 

K bodu 14 : Návrh na poverenie poslancov Miestneho zastupiteľstva MČ Košice – Juh 

k výkonu sobášiaceho  

______________________________________________________________________________ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Pokračujeme bodom 14 a tým je Návrh na poverenie poslancov 

Miestneho zastupiteľstva Mestskej časti Košice-Juh k výkonu sobášiaceho. Na základe doručeného 

písomného návrhu k výkonu sobášiaceho navrhujem schváliť poslancov: Ing. Pavol Hlinka, Ing. 
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Jozef Bernát, Ing. Radovan Sušila, Ing. Erich Blanár, JUDr. Soňa Ivančová, PhD., Ing. Roman 

Nagy, Ing. Jana Lévyová, doc. PhDr. Viliam Knap, PhD., MHA, MPH. Má niekto iné návrhy ? Ak 

nie, prosím o návrh uznesenia. 

Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa príslušných 

paragrafových znení schvaľuje poverenie poslancov Ing. Pavol Hlinka, Ing. Jozef Bernát, Ing. 

Radovan Sušila, Ing. Erich Blanár, JUDr. Soňa Ivančová, PhD., Ing. Roman Nagy, Ing. Jana 

Lévyová, doc. PhDr. Viliam Knap, PhD., MHA, MPH k výkonu sobášiaceho.“  

p. Súkeníková, starostka MČ – „Na základe návrhu z pléna dávam hlasovať o krátkej prestávke 

v trvaní 5 minút.“.   

Hlasovanie č. 13 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Pokračujeme ďalej po krátkej prestávke. Prosím návrhovú 

komisiu o návrh uznesenia.“ 

Návrhová komisia – „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa príslušných 

paragrafových znení schvaľuje poverenie poslancov Ing. Pavol Hlinka, Ing. Jozef Bernát, Ing. 

Radovan Sušila, Ing. Erich Blanár, JUDr. Soňa Ivančová, PhD., Ing. Roman Nagy, Ing. Jana 

Lévyová, doc. PhDr. Viliam Knap, PhD., MHA, MPH k výkonu sobášiaceho.“  

p. Súkeníková, starostka MČ – „Áno, ďakujem, vypočuli ste si návrh na uznesenie prosím o 

hlasovanie.“  

Hlasovanie č. 12 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, konštatujem, že uznesenie bolo schválené 

jednomyseľným hlasovaním.“   

 

K bodu 15 : Určenie platu starostky Mestskej časti Košice – Juh 

______________________________________________________________________________ 

p. Súkeníková, starostka MČ : „Žiadam predkladateľa materiálu poslanca p. Blanára 

o prednesenie materiálu k tomuto bodu.“ 

p. Blanár, poslanec MZ – „Platové pomery starostov upravuje zákon č. NR SR č. 253/1994 Z. z. 

o právnom  postavení 

a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov, podľa 

ktorého starostovi patrí plat, ktorý je súčinom priemernej mesačnej mzdy zamestnanca 

v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov Štatistického úradu Slovenskej 

republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa § 4 ods. 1. Plat sa zaokrúhľuje na 

celé euro nahor. Obecné zastupiteľstvo podľa § 4 ods. 2 môže tento plat rozhodnutím zvýšiť 

až o 60 %.“ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Otváram rozpravu k tomuto bodu, ak sa nikto nehlási, prosím 

návrhovú komisiu o prednesenie návrhu uznesenia k bodu číslo 15.“   
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Návrhová komisia : „Miestne zastupiteľstvo MČ Košice – Juh podľa § 11 ods. 4 písm. i) zákona 

SNR 

č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších predpisov, podľa § 14 ods. 3 písm. j) 

zákona SNR č. 401/1990 Zb. o meste Košice v znení neskorších predpisov a podľa § 3 ods.1, § 

4 ods. 1, 2 zákona NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov 

1. určuje 

plat starostke Mestskej časti Košice – Juh Ing. Anne Súkeníkovej vo výške, ktorá je súčinom 

priemernej mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe 

údajov Štatistického úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku 

podľa § 4 ods. 1 zákona NR SR č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch 

starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších predpisov. 

2. ruší 

uznesenie č. 34 prijaté na 4. zasadnutí MZ MČ Košice - Juh dňa 26.3.2019 od 29.11.2022.“ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Áno, ďakujem, vypočuli ste si návrh na uznesenie prosím o 

hlasovanie.“ 

Hlasovanie č. 15 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, konštatujem, že uznesenie bolo schválené 

dvanástimi hlasmi.“  

K bodu 16 : A/ Správa o výsledkoch kontroly č. 5/2022  

B/ Návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie I. polroka 2023 

___________________________________________________________________________ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Pokračujeme bodom číslo 14 A) a B) Správa o výsledkoch 

kontroly poradové číslo 5/2022 a Návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie 1. polroka 2023. 

Obidva materiály predkladá kontrolórka mestskej časti. Otváram k predloženému písomnému 

materiálu rozpravu, nech sa páči p. kontrolórka.“    

p. Shejbalová Muchová – „Budem stručná. Na začiatok poviem o aký typ kontroly išlo.  Potom 

uvediem závery. V prípade, ak niekto bude mať nejaké dotazy, nech sa páči. Prvá kontrola bola 

výdavkových položiek bežného rozpočtu mestskej časti Košice-juh v roku 2021, čiže  išlo o 

kontrolu zákonitosti, účelnosti hospodárenia a efektívnosti pri hospodárení a nakladaní s 

finančnými prostriedkami a výkonu finančnej kontroly konkrétne išlo o položky 633009 učebnice 

učebné pomôcky kompenzačné pomôcky a potom 2. položka k 637001 školenia kurzy semináre 

porady konferencie sympóziá. Na tieto položky boli vyčlenené finančné prostriedky v rozpočte 

mestskej časti, konštatujem, že v rámci kontroly boli zistené formálne chyby ktoré v rámci a počas 

kontroly napravené pánom doktorom Záhoranským. Ďalšia časť bola zameraná na kontrolu 

aktuálnosti vybraných interných predpisov a VZN mestskej časti v súvislosti s tým aj kontrola  

dodržiavania. Konkrétne išlo o bezpečnostnú dokumentáciu  vplyv na ochranu osobných údajov 

pre kamerová informačných systém. Všetko bolo v poriadku. 2. časť steny bolo kontrolované VZN 

mestskej časti išlo o všeobecnom záväznom nariadení mestskej časti Košice-juh číslo 4 rok 2015 

trhový poriadok trhovísk a mestskej časti Košice-juh a jeho príloha číslo 1 k trhovému poriadku 
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trhoviska mestské časti Košice-juh trhový poriadok, ktorým sa určujú pravidlá a podmienky 

predaja tovaru a poskytovanie služieb na príležitostnom trhu, ktorý sa koná pri príležitosti sviatkov 

a pamiatky zosnulých.  Všetko bolo v poriadku a čo sa týka bezpečnostnej dokumentácie v by som 

poprosila kamera pri jedálni je tam trošku zle nastavená. Poprosím vedúceho, aby ju nastavil 

správne.  Kamera nie je nastavená na obchod ale na chodník.  počas kontroly som ešte zistila taký 

nesúlad v rámci termínu tak či by som poprosila do budúcna aby sa dbalo na termíny zverejňovania 

podpisovanie dokumentov konkrétne § 47 a zákona 40 z roku 1964 Občiansky zákonník ide 

konkrétne o účinnosť povinného zverejňovania zmlúv. Čo sa týka VZN trhového poriadku tak v 

rámci neho som navrhla v časti orgány dozoru aby sa vypustila Slovenská obchodná inšpekcia a 

nahradila sa "ďalšie orgány ustanovené osobitnými predpismi", ktoré je samozrejme majú právo 

dozorovať a vyplýva to z povahy ich činnosti . Potom sme sa tam bavili o účastníkoch trhu aj to by 

som možno trošku opravila.  Pri kontrole som si všíma určite treba to bolo iba v rámci formálneho 

charakteru je tam uvedený zákon ešte starý, ktorý už nie je. Na základe toho odporúčam prijať nové 

VZN. Len podotknem, že som neriešila žiadny podnet o protispoločenskej činnosti Pokiaľ sa nikto 

nehlási, končím túto možnosť a prosím o prednesenie návrhu uznesenia predsedom návrhovej 

komisie.“ 

Návrhová komisia -  „Miestne zastupiteľstvo Mestskej časti Košice-Juh podľa príslušných 

paragrafových znení Berie na vedomie po A) Správu o výsledkoch kontroly číslo 5/2023 po B) 

Návrh plánu kontrolnej činnosti na obdobie 1. polroka 2023.“ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem, prosím o vaše hlasovanie.“  

Hlasovanie č. 16 : za 12 poslancov, proti: 0, zdržal sa hlasovania: 0 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Konštatujem, že uznesenie bolo schválené dvanástimi 

prítomnými a hlasujúci poslancami.“ 

 

K bodu 17 : Diskusia 

__________________________________________________________________________________ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Nasleduje bod číslo 15 Diskusia. Nech sa páči môžete sa 

prihlásiť do diskusie. Nech sa páči pani poslankyňa Ivančová.“ 

p. Ivančová, poslankyňa MZ – „Chcela by som všetkých poprosiť, chceli by sme zorganizovať 

tak ako každý rok zbierku na Vianoce Kilečko. Čiže ako čerstvo vymenované predsedníčka 

sociálnej komisie sme sa ujali tejto milej povinnosti, čiže v najbližšom nejakom termíne pošlem 

mail, ako by sme to mohli celé zorganizovať . Kto sa chce zapojiť budem rada. Prispejeme na dobrú 

vec. takto v predvianočnom čase aj keď je kríza, dúfam, že sa každý z nás zapojí. Ďakujem.“ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Pani poslankyňa máme tu  novozvolených poslancov, poprosím 

vás trošku ozrejmiť , čo je to kilečko.“ 

p. Ivančová, poslankyňa MZ – „Samozrejme, je to vlastne taká naša zbierka medzi poslancami 

doteraz tak bolo, zakaždým sme skladali určitú sumu, ktorú sme si dopredu dohodli každý podľa 

svojich možností a jeden z nás sa podujal na nákup a nakúpili sa trvanlivé potraviny a darovalo sa 

to ľuďom ktorí to potrebujú.  a určité látky výšky steny na svoje na to 1 z nás sa podujal na nákup  
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do potravinového reťazca a nakúpili sa také trvanlivé potraviny sladkosti, pochutiny a následne na 

to sa to darovalo ľuďom, ktorí to potrebujú.  

p. Súkeníková, starostka MČ – „Udeľujem slovo p. poslancovi Blanárovi.“  

p. Blanár, poslanec MZ – „ Ja by som rád doplnil kolegyňu, naozaj v prvom rade to organizovala 

mestská časť p. Kurčák a my poslanci sme sa spolupodieľali, samozrejme, dali sme toľko, koľko 

môžeme, aby sme pomohli.“ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Ďakujem pánovi poslancovi Blanárovi, do diskusie sa už nikto 

nehlási, takže končím túto možnosť.“  

 

K bodu 18 : Záver 

___________________________________________________________________________ 

p. Súkeníková, starostka MČ – „Takže program dnešného zasadnutia miestneho zastupiteľstva 

sme týmto vyčerpali, ďakujem vám za účasť a tým prakticky rokovanie končím. Žiadam Vás, aby 

ste hlasovacie karty pred odchodom odovzdali nášmu informatikovi p. Lapčákovi. A celkom na 

záver prajem Vám všetkým radostné a požehnané vianočné sviatky a úspešný vstup do nového 

roka 2023. Takže dovidenia zatiaľ a ďakujem ešte raz.“ 

 

 

       ................................................ 

                                      Ing. Anna Súkeníková                  

      starostka MČ Košice – Juh      
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